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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2022. június 14-án 14:00 órakor fizikailag és Teams-en online módon 

megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Székely 

Csaba, Markovics Zsolt, Németh Bálint 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül jelen voltak: Danyek Miklós helyett Mohos András, Kovács László, Madarász György, 

Nagy János, Hollósy Gábor, Rejtő János, Belső Tibor, Táczi István, Rubint Dezső, Pipicz Mihály 

tanácskozási joggal rendelkező tagok, Tilesch Péter, Kovács András, Becker Péter állandó 

meghívott továbbá Schwarcz Barbara asszisztens 

Meghívottként jelen volt: Tóth József, Korponai István 

 

Kimentette magát: Orlay Imre, Dési Albert 

 

Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd megnyitotta az ülést.  

 

Első napirendi pontként köszöntötte a Tisztújító Küldöttgyűlés által megválasztott új Elnökséget 

és az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó Testületét és Állandó Meghívottakat.  

Külön köszöntötte az új tagokat: 

• Dr. Németh Bálint-ot a Kommunikációs és Marketing Bizottság elnökét és 

• Pipicz Mihályt a MEE Dél-Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központ új delegált elnökségi 

tagját és 

a leköszönő Tóth Józsefet (korábbi  MEE Dél-Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központ delegált 

elnökségi tagját), akinek meleg szavakkal köszönte meg az eddigi munkáját. 

Jelezte, hogy a napirendek sorrendjén változtat, mert közbejött egy fontos tárgyalásuk Veisz Imre 

főtitkárral, így 15:00 órakor el kell menniük. 

 

Második napirendi pontként Veisz Imre tájékoztatta az Elnökséget, hogy a 98. Tisztújító 

Küldöttgyűlés nyomán keletkezett adminisztrációs feladatok rendben el lettek végezve illetve 

folyamatban vannak. 
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Harmadik napirendi pontként az Elnökség áttekintette a a 2022. év II. félévi munkatervét. 

Változtatás nem történt. 

 

Negyedik napirendi pontként a VHTSZÜ szakosztály SZMSZ módosítása tekintetében –miután 

ahhoz több észrevétel is érkezett- az Elnökség a döntést elnapolta, felkérte a Szervezési 

Bizottságot, hogy a következő elnökségi ülésre egyeztesse az észrevételeket és amennyiben 

szükséges tegye meg a lépéseket a módosítással kapcsolatban. 

 

Ötödik napirendi pontként Veisz Imre ismertette, hogy a 2022. év MEE Partnere Díj-ra két 

javaslat érkezett. A Protecta Elektronikai Kft. és a Hensel Hungária Kft. 

A Magyar Elektrotechnikai Egyesület Partnere díjat a MEE évente egy jogi személyiségű 

társaságnak, vagy MEE tagsággal nem rendelkező magánszemélynek adományozza, amely/aki 

a Magyar Elektrotechnikai Egyesületet céljainak elérésében kiemelkedően támogatta, az 

egyesülettel műszaki, tudományos, gazdasági vagy társadalmi téren eredményesen 

együttműködött, hozzájárult a MEE mint közhasznú civilszervezet rangjának, elismertségének 

erősítéséhez. A MEE-PARTNER DÍJ kisplasztika és oklevél adományozásával jár. 

 

A Hensel Hungária Kft. az egyesület képzési és műszaki tájékoztató tevékenységéhez 

nagymértékben járult és járul hozzá a fogyasztásmérő szekrények vonalán. A Protecta 

Elektronikai Kft. 2015-ben már megkapta ezt a díjat, így az érvelések a Hensel Hungária Kft. 

mellett szóltak. 

• 12/2022. számú határozatával az Elnökség (5 fő igen, 1 fő nem) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12 fő igen) 

döntésével elfogadta, hogy a MEE Partnere Díjat 2022-ben a Hensel Hungária Kft. kapja.  

 

Hatodik napirendi pontként Székely Csaba ismertette a Szervezési Bizottság álláspontját arról, 

hogy nem javasolják a Díjszabályzat módosítását a poszthumusz díjazás tekintetében. A 

javaslattevő MEE Dél-Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központ nevében Tóth József elfogadta az 

érvelést, mindazonáltal javasolta többekkel együtt egy új poszthumusz megemlékezés 

kialakítását. Ilyen lehet egy emléktábla vagy emlékkönyv. A MEE VET a Szervezési Bizottsággal 

együtt a következő elnökségi ülésre kidolgoz egy kapcsolatos javaslatot. 

 

Hetedik napirendi pontként Veisz Imre adott tájékoztatást a 68. Vándorgyűlés előkészületeiről. 

A Program összeállt, néhány prominenstől várunk még visszajelzést. Felmerült a 2023-as 69. 

Vándorgyűlés Főtámogatójának kérdése. Gelencsér Lajos és Veisz Imre főleg emiatt találkozik a 
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MAVIR elnök-vezérigazgatójával aznap 16:00 órakor. Többen felvetették, hogy  fel kell arra 

készülni, hogy a megszokott körforgásos főtámogatói rendszer az új áramszolgáltatói tulajdonosi 

struktúra miatt 2024-től nem biztos, hogy a korábbi éveknek megfelelően tud működni. 

Gondolkozni kell például több Főtámogatóban. 

 

Nyolcadik napirendi pontként Korponai István adott tájékoztatást a FAM tevékenység és 

Bizottság jogi szabályozásának változásáról. Az országos FAM Bizottság megszűnik, ú j, a FAM-

ot és VILLMŰSZ-t is lefedő, Szakági Műszaki Szakbizottság jön létre.  

Összetétele (tagot delegáló szervezetek):  

 a, Budapest Főváros Kormányhivatala: 1 fő; 

b) Elosztó hálózati engedélyesek: engedélyesenként 1 - 2 fő; 

c) Átviteli rendszerirányító: 1 fő; 

d) Magyar Mérnöki Kamara Elektrotechnika Tagozat: 1 fő; 

e) MKIK - Elektronika és Elektrotechnika Ágazati Készségtanács: 1 fő 

f) Magyar Elektrotechnikai Egyesület: 1 fő; 

g) Energiagazdálkodási Tudományos Egyesület: 1 fő 

h) a szakterületen működő egyéb, a miniszter által felkért civil szervezetek (1-1 fő) 

A b), c), d) és g) delegáló szervezet delegáltja nagy valószínűséggel MEE Tag, ezt ki kellene 

használni a jó szakmai álláspontok kialakítása érdekében. 

• Várható a nagy létszámú, heterogén összetételű Bizottság alacsony működési 

hatékonysága. Javasolt, hogy a Bizottságon belül a 2 témára (VILLMŰSZ és FAM) 

dedikált albizottságok jöjjenek létre és gyakorlatilag szeparáltan működnek (az új 

Bizottság kialakítandó Működési Szabályzatában kell  ezt rögzíteni!) 

• Jelentős Bizottsági feladatok hozzárendelt erőforrások nélkül: a rendelet semmilyen 

(pénzügyi) erőforrást nem rendel a Bizottság feladatainak ellátására (pl. a SZME-k 

kidolgozására és folyamatos karbantartására). Javasolt a FAM témában megtartani a 

MEE FAM Bizottságot a szakmai munka effektív végzésére, SZME-k, javaslatok 

tényleges kidolgozására, ahol   szükséges, a  főbb felhasználók szakmai és pénzügyi 

támogatásának   bevonásával. 

Fontos az illetékes minisztériummal minél jobb kapcsolatot kiépíteni. Miután a változó 

környezetben a FAM Bizottsággal és a MEE FAM Bizottsággal kapcsolatban további kérdések 

merültek fel Elnökségi Tagok közül, ezért az ügyben további egyeztetések szükségesek (Németh 

Bálint, Kovács András, Tóth József, Markovics Zsolt, Veisz Imre, Gelencsér Lajos) 
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Kilencedik napirendi pontként Veisz Imre tájékoztatta az Elnökséget az Óbudai Egyetem 

Kandó Kálmán Villamosmérnöki Kar Szervezet kért névváltoztatásáról. Az új név: Óbudai 

Egyetem Kandó Szervezete, amit az SZMSZ-ükben ennek megfelelően megváltoztattak. 

 

13/2022. számú határozatával az Elnökség (6 fő igen és az Elnökség tanácskozási joggal 

rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12 fő igen) döntésével egyhangúan 

tudomásul vette a névváltoztatást. 

 

 

Végezetül Tóth József, aki Gelencsér Lajos és Veisz Imre távozása után vezette az ülést 

megköszönte a részvételt és azt lezárta.  

2022. június 14. 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 

 Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár 

   

 


